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Förslag till dagordning för årsmöte 18 mars 2024 

1. Mötets öppnande 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt två 

justerare tillika rösträknare 

3. Mötets behöriga utlysande 

4. Godkännande av dagordningen 

5. Parentation 

6. Verksamhetsberättelse för år 2023 

7. Resultat- och balansräkning för år 2023 

8. Revisionsberättelse  

9. Fastställande av resultat- och balansräkning för 2023 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2023 

11. Beslut om årsavgift för 2025 och kostnadsersättningar. 

Styrelsen föreslår oförändrat 10 kr/mån och 900 kr/år i 

styrelsearvode. 

12. Val av ordförande på ett år 

13. Val av sex ordinarie styrelseledamöter på ett år 

14. Val av två styrelsesuppleanter på ett år  

15. Val av en revisor och en revisorssuppleant på ett år  

16. Val av valberedning  

17. Fullmakt för styrelsen att utse representanter till 

Seniordistriktets årsmöte 

18. Rapporter från styrelsen 

19. Övriga frågor  

20. Mötets avslutning 
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Verksamhetsberättelse 2023 
 
Styrelsen 
Styrelsen för VJS har under verksamhetsåret bestått av: Leif 
Montell ordförande, Björn Hansson kassör, Kersti Raiend 
sekreterare, Eva Heyman, , Anki Raun, Björn Beckman och Lars 
Bred ledamöter, Carin Linnér och Börje Andersson suppleanter. 
 
Allmänt 
Föreningen har under året haft sju (7) protokollföra styrelsemöten.  
 
Resor 
Inga resor har arrangerats under året men planering för kommande 
resor har påbörjats och målet är en resa till Irland i september 2024. 
 
Arrangemang 
Programkatalogen var det inget fel på vare sig under vår eller höst, 
Vi inledde året med att bjuda in Malin Fahlén, BK Häckens 
kommunikationschef och tidigare sportjournalist, som berättade 
dels om sitt jobb, dels om BK Häckens historia. Vi fortsatte sedan 
med att hålla årsmöte, för en gång skull utan någon gäst. Den 
tänkta gästen krockade på väg till mötet och tvingades lämna walk  
Over. 
 
Våren kom med lite värme och VJS begav sig till Liseberg, som 
under 2023 firade 100 år. Det blev ett mycket uppskattat besök av 
båda parter och mycket talar för att det kommer igen fler gånger, 
fast kanske med några års mellanrum. 
 
Sommaren kom och vi passade på att göra ett besök i Askim där vi 
guidades runt i det gamla koloniområdet vid Askimsviken. Tur med 
vädret hade vi också.  
 
Så kom hösten och vid två tillfällen intog VJS Göteborgs 
Konstmuseum och dess utställning om Göteborgskoloristerna. 
Det var inte bara Liseberg som firade under 2023. Även VJS hade 
anledning slå klackarna i taket då föreningen nu funnits i 50 år. Vi 
sökte och fick stipendiepengar från SJF och närmare 70 gäster 
samlades en kväll i oktober i GTS lokaler på Erik Dahlbergsgatan 
för att äta gott, delta i en special-quiz och lyssna till RASP. Det blev 
en mycket lyckad afton. 
 
Innan vi sedan samlades till det numera traditionella julbordet 
ombord på SS Marieholm i början av december hann vi med att 
hälsa Ola Bränholm från Tv-sporten välkommen. Han underhöll oss 
i dryga timmen om livet på Tv-sporten med betoning på skidskyttet, 
som är Olas paradgren. 
 
 
 



Månadslunchen 
Månadsluncherna blev inga alls under 2023. Huruvida de 
återkommer återstår att se. Styrelsen funderar vidare om lämpliga 
mötessätt. 
 
Webben 
Stefan Samuelsson har under året skött vår hemsida på ett 
föredömligt sätt och också sett till att vi fått ett Facebook-konto. 
Sociala medier blir allt viktigare när brevportot i dag nått 
astronomiska höjder. 
 
Styrelsen 

 

 


